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1 6 Lokaal 
Integraal 
veiligheidsplan

Ons wordt niet duidelijk hoe het plan in relatie 
staat tot en afstemming is met het beleids en 
uitvoeringsplannen van de VRZW en Politie. 
Hoe en waar vindt de afstemming plaats? Komt 
het jaaruitvoeringsprogramma i.p.v. ons 
jaarlijkse overleg met de politie? 

Het Lokaal integraal veiligheidsplan van alle (nu nog) 38 gemeenten in 
de politie eenheid NoordHolland vormen input voor het beleidsplan van 
de politie. De gemeenten zullen ook nadrukkelijk aan de voorkant bij het 
opstellen van het beleidsplan van de politie betrokken worden. Het 
beleidsplan van de VrZW richt zich op de multidisciplinaire opgave van 
ZaanstreekWaterland voor de komende vier jaar, op het zo goed 
mogelijk bestrijden van incidenten, rampen en crises en het verminderen 
van risico’s. Voordat het beleidsplan van de VrZW ter besluitvorming aan 
het veiligheidsbestuur wordt voorgelegd is het concept ter bespreking al 
in verschillende ambtelijke gremia geagendeerd geweest. In die gremia 
vindt afstemming plaats en worden ook de belangen en wensen van 
Beemster kenbaar gemaakt. Bij het vorige beleidsplan zat ook al een 
uitvoeringsprogramma alleen kende dat toen een looptijd van vier jaar. 
Nu is gekozen voor een jaarlijks uitvoeringsprogramma dat niet in de 
plaats komt van het jaarlijks overleg met de politie. 

2 In de veiligheidsthema’s is geen aandacht voor 
het thema dierziektebestrijding/ ziekten en met 
name die overdraagbaar zijn van dier op mens 
zoals vogelgriep en Qkoorts. Waarom is dit 
thema niet opgenomen in dit plan? Gezien de 
mogelijke maatschappelijke onrust die dergelijke 
ziekteuitbraken kunnen veroorzaken doen wij 
de suggestie dit wel op te nemen.

Daar voorziet de kernmethode veiligheid van de VNG niet in en valt 
derhalve ook buiten de scope van dit plan. Dit thema wordt gerekend tot 
de volksgezondheid en is daarmee toegedeeld aan de GGD. Indien een 
dergelijk scenario zich voordoet wordt samen met het ministerie, de GGD 
en de veiligheidsregio adequaat maatwerk toegepast.



3 U geeft aan dat bewoners en ondernemers 
belangrijke partners zijn. Hoe ziet u uw rol t.o.v. 
deze partners? Wat wilt u met ze afspreken? 
Wat zijn de kaders waarbinnen zij een rol 
spelen?

Direct betrokken ondernemers worden bijvoorbeeld betrokken bij de 
advisering bij evenementen als de Beemster Feestweek en de 
zondagsmarkt. Voorbeelden hiervan zijn overleggen over geluidsnormen 
en sluitingstijden. Ook de ondernemersvereniging en de dorpsraden 
worden geregeld gevraagd om hun signalerende en meedenkende rol.

4 10 materiële 
gelijkstelling 
onderwijs

ER gaat 25 % bezuinigd worden. Op basis 
waarvan denkt u dat dit mogelijk is? Een 
duidelijke onderbouwing ontbreekt. Is deze 
bezuiniging in het SPOORgebied regionaal 
breed vastgesteld? Zo ja, met welke 
beweegredenen?

Dit percentage is met de Waterlandgemeenten overeengekomen en is 
afgestemd in het Op Overeenstemming Gericht Overleg  (OOG0) met de 
schoolbesturen.
De gedachte om te bezuinigen is ingegeven door de raad. Tijdens de 
scenario Workshops die werden gehouden tbv van de begroting 2011 is 
er door de aanwezige fracties aangegeven dat zij hier een 
bezuinigingsmogelijk zagen. Gesproken werd toen zelfs van een korting 
van  50% op het budget.

5 12 
maatschappelijk
e ondersteuning

Hoe is het basisbedrag vastgesteld? Alleen een 
vergelijking met andere gemeenten lijkt wat 
mager. Dus waarom dit tariefvoorstel?

Omdat er in de Wmo integratie uitkering € 50.000 minder binnen komt op 
HBH, was het geen optie om de tarieven op het huidige niveau te 
handhaven.
Zowel de huidige tarieven als de recent vastgestelde tarieven in de 
gemeenten in NoordHolland zijn geanalyseerd aan de hand van 
verschillende kostenberekeningen. Het uitgangspunt voor de 
basistarieven is de CAO VVT (verpleging en verzorging). De tarieven 
bestaan uit de volgende componenten, de loonkosten, de sociale lasten, 
vakantiegeld, eindejaarsuitkering, opleiding, reiskosten, feestdagen, 
ziekteverzuim en overhead. 

6 14 Winkeltijden Hoe staan de kleinere ondernemers t.o. dit plan? 
Kunt u specifieker zijn in hoe de andere 
ondernemers dan Deen de verruiming van de 
winkeltijden zien.

De ondernemers in Middenbeemster en de tuincentra in 
Zuidoostbeemster zijn afzonderlijk van elkaar uitgenodigd voor een 
informatiebijeenkomst of zijn telefonische gehoord. De kleine 
ondernemers in Middenbeemster staan hier verschillend in. Een aantal 
hebben aangegeven hier geen behoefte aan te hebben. De anderen 
willen rondom de feestdagen in overleg met elkaar een aantal 
koopzondagen bepalen. Verhouding is ongeveer helft om helft. De 



tuincentra in Zuidoostbeemster stonden allemaal positief tegenover een 
algemene vrijstelling i.v.m. concurrentie met tuincentra in de omgeving. 
Hetzelfde geldt voor Deen Supermarkten.

7 Zijn de leges eenmalig of komen die jaarlijks 
terug?

Net als onder de huidige verordening kan voor (een) specifieke datum(s) 
ontheffing worden aangevraagd. Per aanvraag zal hiervoor leges in 
rekening worden gebracht. De hoogte wijkt niet af van het huidige 
legestarief. Enige verschil is dat er geen hoger bedrag in rekening wordt 
gebracht als het gaat om meer dan één dag.

8 16 Middenweg 
146

Onduidelijk is of er wel een terras aan de 
voorkant van het pand wordt toegestaan? Hoe 
groot mag dit dan worden?

Een terras wordt niet aangevraagd. Wordt een terras in de toekomst 
aangevraagd dan zal dat dan beoordeeld worden. 

9 24 Ingekomen 
stukken

Kunt u vertellen of daadwerkelijk de door de 
uitbater aangegeven maatregelen zijn genomen 
en werken? Heeft u na 30 mei nog gesprekken 
gehad met de uitbater? En wat kunt u daar over 
melden?


